
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 19. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1434

Ministeren oplyste i svaret på SUU alm. del - spørgsmål 1272, at ministeren

vil gå i dialog med KL om, hvorvidt der skelnes mellem tilbud efter servicelo-

ven eller efter sundhedsloven og hvilke kommuner, der tilbyder og henholds-

vis opkræver hvad. Ministeren bedes angive, hvornår der forventes at være

en afklaring på omfanget af vederlagsfrie tilbud, samt hvorvidt det overfor

kommunerne skal tydeliggøres, hvad det vederlagsfrie tilbud omfatter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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